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If you are new to programming with Python and are looking for a solid introduction,
this is the book for you. Developed by computer science instructors, books in the "for
the absolute beginner" series teach the principles of programming through simple
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game creation. You will acquire the skills that you need for practical Python
programming applications and will learn how these skills can be put to use in
real-world scenarios. Throughout the chapters, you will find code samples that
illustrate concepts presented. At the end of each chapter, you will find a complete
game that demonstrates the key ideas in the chapter, a summary of the chapter, and a
set of challenges that tests your newfound knowledge. By the time you finish this book,
you?ll be well versed in Python and be able to apply the basic programming principles
you?ve learned to the next programming language you tackle.

作者介绍: 

Michael
Dawson既是程序员，也是计算机游戏设计师和制作人。除了实际的游戏行业从业经验
之外，它还拥有南加州大学的计算机科学学士学位。他目前在洛杉矶电影学校制作系教
授游戏编程。他还在洛杉矶济州大学继续教育学院和斯坦福的数字媒体学院教授游戏编
程。出本书之外，他还写了另外三本书：《Beginning C++ through Game
Programming》、《Guide to Programming with Python》以及《C++
Projects：Programming with Text-Based
Games》。详细情况请访问他的个人网站：www.programgames.com
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评论

现在没法读这种书了，还是得看手册类，然后看cookbook。

-----------------------------
没有编程经验Python入门千万别看这本，例子简直无语了。当然不是用来做scientific
computation可能觉得有用吧。

-----------------------------
先看了python3不知道和2区别大不。

-----------------------------
Hi，道森！又是一次美妙的相遇

-----------------------------
非常适合小白上手的教材，而且每章一个游戏的设计也能很好的激发读者动手的兴趣。
编程归根结底还是要自己动手去编，才能有长足的提高。不过我没读完

-----------------------------
Python是一门挺好学的语言，而且相关的东西在国内比较少~p.s.CS 121教材

-----------------------------
优秀的Python 3入门书籍

-----------------------------
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这绝对是一本入门好书，个人观点比
小甲鱼的python好！入门轻松！逻辑相当清晰整洁！逐句讲解！很推荐，不知为什么
这么好的书，评论的人这么少？
写个评论，还要限制文字高于140字？没搞错！！只评这一条，以后不再评论！
这绝对是一本入门好书，个人观点比 小甲鱼的python好！...  
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